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Zápisnica zo zasadnutia Komisie kultúry pri Mestskom zastupiteľstve  
v Spišskej Novej Vsi konaného 6. 7. 2021 

 
Trvanie:    14.00 – 15.00 hod. 
Miesto zasadnutia:   zasadačka Radnice 
Prítomní:  Adnan Akram, Ing. Vladimír Jančík, Mgr. Tomáš Cehlár,   

Ing. Andrea Jančíková, Ing. Jana Barbuščáková 
 Ospravedlnení:    Mgr. Michal Búza, Mgr. Matej Farkalín, Eva Kopperová, DiS. art.,   
   Mgr. art. Ján Melikant  
 
Program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Rozdelenie dotácií v oblasti kultúry podľa platného VZN č. 2/2020 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
Prerokované:  
K bodu 1: 
A. Akram 

- otvoril zasadnutie, privítal prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. 
 
K bodu 2: 
Rozdelenie dotácií v oblasti kultúry  
Členovia komisie prerokovali podané žiadostí o poskytnutie dotácií z oblasti kultúry 
a odporučili poskytnutie dotácie týmto žiadateľom: 
 
ŽIADATEĽ:                                   celkový  požadované    odporúčané   
      rozpočet 
1. OZ Život v meste SNV, Smižany  2 170 €  800 €      800 € 
Účel: 6. ročník výstavy Umenie v parku, vernisáž. Dotácia na zabezpečenie kultúrneho 
programu a propagácie.  
Termín: júl – august 2021 
Pri hlasovaní o výške dotácie p. Cehlár nebol prítomný.  
 
2. Cantus Villa Nova – mieš. spev. zbor, SNV   800 €  600 €       600 € 
Účel: Otvorenie LTS 2021 v mestách regiónu SPIŠ (SNV, Kežmarok, Levoča, Sp. Podhradie 
a Gelnica), 160. výročie Memoranda národa slovenského, Kultúrne leto 2021 Prešov, 
Ukončenie LTS 2021 v spišských mestách. Dotácia na dopravu, propagačný materiál a kvety. 
Termín: jún – november 2021 
Komisia kultúry odporúča doplniť presnú špecifikáciu aktivít. 
 
K bodu 3: 
Ing. Jančíková 

- informovala o žiadosti Baníckeho spolku Spiš, ktorý žiadal 300 €/mesiac na úhradu 
režijných nákladov za priestory v Multicentre. Nakoľko mesto spolku poskytlo priestory 
do výpožičky, t. j. bezplatne, nie je možné poskytnúť dotáciu na úhradu režijných 
nákladov, ktoré spolku fakturuje mesto. Baníckemu spolku bolo preto odporúčané, aby 
požiadal o dotáciu na iné aktivity a náklady spojené s ich organizáciou, napr. banícky deň 
a Šachtág, 
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- tlmočila žiadosť pána primátora prerokovať na zasadnutí podporu vyčlenenia 
prostriedkov na rekonštrukciu Reduty na viaceré etapy, medzi prvými riešiť výmenu 
okien a dverí na divadelnej časti budovy.  

p. Akram 
- v mene prítomných členov komisie odporučil rekonštruovať Redutu, členovia navrhli 

hľadať externé zdroje na rekonštrukciu. 
 
Ing. Jančíková 

- informovala o tom, že mesto už v minulosti podalo žiadosti o granty na rekonštrukciu 
Reduty. Zatiaľ neúspešne.  

 
Mgr. Cehlár 

- zaujímal sa o možnosť organizovania prehliadok radnice, tiež či má mesto vhodné 
priestory pre výstavu erbov, ktoré zhotovil p. Frankovič. 

 
Ing. Jančíková 

- mesto už druhý rok organizuje prehliadky radnice v spolupráci s Múzeom Spiša pod 
názvom Duch času – GENIUS TEMPORIS. Ide o večerné prehliadky Provinčného domu 
s napojením na prehliadku súčasnej radnice, 

- v súčasnosti mesto nemá k dispozícii priestory vhodné pre výstavu erbov, 
- v súvislosti s plánom umiestniť výstavu fotografií v exteriéri poprosila Ing. Jančíka 

o spoluprácu pri návrhu a  výrobe závesného systému – mohlo by ísť o ročníkovú prácu 
študentov, resp. o súťaž medzi študentmi. 

 
Ing. Jančík 

- nakoľko práve prebiehajú prázdniny, navrhol, aby sa detaily doladili na konci augusta, 
- poprosil dodať súpis rozmerov: banerov, resp. fotografií. 

 
Ing. Jančíková 

- informovala o jesenných podujatiach, ktoré MKC plánuje organizovať v prípade 
priaznivej epidemiologickej situácie: koncert F. Jančíka, RND, muzikál Báthoryčka, detské 
predstavenie Anička a Murko, festival Musica Nobilis. 

 
Mgr. Cehlár 

- navrhol označiť v rámci námestia zaujímavé body, napr. najširšie miesto, umiestniť 3D 
model námestia, 3Đ nápis SNV v parku. 

 
Ing. Jančíková 

- navrhla umiestniť na námestí dlažobné kocky, ktoré by vyznačovali stred námestie, jeho 
šírku a dĺžku, spomenula hovoriacu lavičku, ktorá sa plánovala umiestniť na námestie 
v rámci jeho zatraktívnenia.    

 
K bodu 4:  
p. Akram 

- na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

                                 Adnan Akram  
                                                                                              predseda komisie  
 
Zapísala: Ing. Jana Barbuščáková 


